

Visa Type

Tourist Visa

Purpose of visit

访问目的

Tourism and Leisure activities

旅游与休闲度假

TR1

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Travel booking confirmation
5. Proof of accommodation in Thailand, e.g. Accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand

Fee: 240 CNY (Single entry) / 1,200 CNY (Multiple entries)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 确认往返泰国的电子客票行程单
5. 在泰国期间的住宿，例如：酒店订单，泰方家庭/友人的邀请信

签证费用：240 元（单次入境） / 1,200 元（多次入境）

Number of entry

Single

Multiple

Validity of Visa

Single 3 months

Multiple 6 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Tourist Visa

Purpose of visit

访问目的

Medical treatment (less than 60 days)

医疗（不超过60天）

TR5

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Travel booking confirmation
5. Proof of accommodation in Thailand, e.g. Accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand
6. Letter of appointment from hospital/medical center

Fee: 240 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 确认往返泰国的电子客票行程单
5. 在泰国期间的住宿，例如：酒店订单，泰方家庭/友人的邀请信
6. 泰国医院或者医疗机构出具的赴泰就医相关文件

签证费用：240 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Transit

Purpose of visit

访问目的

Transit (stopover longer than 12 hours)

过境（停留大于 12 小时）

TS1

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Travel booking confirmation
5. Proof of accommodation in Thailand, e.g. Accommodation bookings, invitation letters from family/friends in Thailand

Fee: 190 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 确认到达和离开泰国的电子客票行程单
5. 在泰国期间的住宿，例如：酒店订单, 泰方家庭/友人邀请信

签证费用：190 元（单次入境）

Number of entry

1 entry
2 entries
3 entries
4 entries

Validity of Visa

1 entry **3 months**
2,3,4 entries **6 months**

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Employment

就业

Required Documents

B1

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB, e.g. bank statements, sponsorship letter
5. WP32 (An approval letter from the Ministry of Labour) or work permit in case of Non-Immigrant B renewal (Japanese is waived from the requirement to submit WP32)

Fee: 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：财务证明：不少于30,000泰铢的银行存款证明，例如：存款证明，赞助证明
5. WP32（劳工部的批准信）或有效的泰国工作证（日本国籍申请人免除提交WP32）

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Business visit

商务访问

B2

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB (Single), 120,000 THB (Multiple) e.g. bank statements, sponsorship letter
5. Invitation letter from the company in Thailand

Fee: 480 CNY (Single entry) / 1,200 CNY (Multiple entries)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：不少于30,000泰铢（单次），不少于120,000泰铢（多次），例如：存款证明, 赞助证明
5. 泰方公司邀请信

签证费用：480 元（单次入境） / 1,200 元（多次入境）

Number of entry

Single

Multiple

Validity of Visa

Single

3 months

Multiple

1 year

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Employed as an academic staff/teacher in Thailand

在泰任教或教职员工

Required Documents

B5

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB, e.g. bank statements, sponsorship letter
5. Letter from relevant authority such as Ministry of Education, University, International School
6. Certificate of criminal record clearance from the country of residence

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：不少于30,000泰铢的银行存款证明，例如：存款证明，赞助证明
5. 泰国相关部门批准信，例如：教育部，大学，国际学校
6. 申请人所在国无犯罪记录证明

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single 3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Employment (BOI)

就业 (BOI)

IB1

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB (Single), 120,000 THB (Multiple) e.g. bank statements, sponsorship letter
5. Letter from Board of Investment (BOI)

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：不少于30,000泰铢（单次），不少于120,000泰铢（多次），例如：存款证明, 赞助证明
5. 由 BOI（泰国投资促进委员会）出具的确认信

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Business visit (BOI)

商务访问 (BOI)

IB2

Required Documents

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB (Single), 120,000 THB (Multiple) e.g. bank statements, sponsorship letter
5. Letter from Board of Investment (BOI)

Fee : 480 CNY (Single entry) / 1,200 CNY (Multiple entries)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：不少于30,000泰铢（单次），不少于120,000泰铢（多次），例如：存款证明, 赞助证明
5. 由 BOI（泰国投资促进委员会）出具的确认信

签证费用：480 元（单次入境） / 1,200 元（多次入境）

Number of entry

Single

Multiple

Validity of Visa

Single

3 months

Multiple

1 year

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

To study (elementary to secondary level)

学习（中小学）

Required Documents

ED1

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence e.g. bank statements, sponsorship letter covering tuition fees and living expenses
5. Letter from relevant authority under the Ministry of Education or International School
6. Letter confirming enrollment details from school signed by authorized person together with a copy of ID card or passport of the signer

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：存款证明或含盖学费及生活费赞助证明
5. 教育部，当地相关部门或国际学校的批文
6. 由学校签署的录取信以及签署人的身份证或护照复印件

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single 3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

To study (higher education level)

学习（高等教育）

Required Documents

ED2

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence e.g. bank statements, sponsorship letter covering tuition fees and living expenses
5. Letter from University
6. Letter confirming enrollment details from school signed by authorized person together with a copy of ID card or passport of the signer

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：存款证明或含盖学费，生活费的赞助证明
5. 泰方学校邀请信
6. 由学校签署的录取信以及签署人的身份证或护照复印件

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

Internship (Curricular internship)

实习（课程实习）

Required Documents

ED6

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence e.g. bank statements, sponsorship letter covering living expenses
5. Letter confirming the curricular internship from the visa applicant's university/educational institute
6. Letter confirming the internship/participation in a program from the company/international organization

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：银行存款证明或涵盖生活费的赞助证明
5. 申请人的大学或教育机构出具的课程实习相关证明
6. 泰方公司或国际机构出具的实习邀请信

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single

3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰王国大使馆或泰王国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

To stay with non-Thai family residing in Thailand (more than 60 days)

与非泰国家庭居住（超过60天）

Required Documents

07

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence: amount of no less than 30,000 THB, e.g. bank statements, sponsorship letter
5. Personal details of a family in Thailand, e.g. ID card, Passport and the visa page or stay permit in Thailand
6. Proof of relationship to a family in Thailand, e.g. A copy of marriage certificate / birth certificate / certificate of adoption

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：不少于30,000泰铢的存款证明
例如：存款证明，赞助证明
5. 在泰家庭的资料，例如：身份证，护照，有效签证，居住证明
6. 在泰家庭关系证明，例如：结婚证/出生证/领养证的复印件

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single 3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。

Visa Type

Non – Immigrant

Purpose of visit

访问目的

To stay with Thai family residing in Thailand (more than 60 days)

与泰国家庭居住（超过60天）

Required Documents

08

1. Biodata page of Passport or Travel Document
2. Photograph taken within the last six months
3. Document indicating current location
4. Financial evidence showing monthly income of no less than 40,000 THB or having the current balance of 400,000 THB, e.g. bank statements, proof of earnings
5. Personal details of a family in Thailand, e.g. ID card, Passport and the visa page or stay permit in Thailand
6. Proof of relationship to a family in Thailand, e.g. A copy of marriage certificate / birth certificate / certificate of adoption

Fee : 480 CNY (Single entry)

申请材料

1. 申请人护照首页信息页或旅行证件
2. 申请人近6个月的正规电子证件照
3. 证明申请人当前所在地的相关文件
4. 财务证明：可显示申请人不少于40,000泰铢的月收入证明或当前不少于400,000泰铢的存款证明
5. 在泰家庭的资料，例如：身份证，护照，有效签证，居住证明
6. 在泰国家庭关系证明，例如：结婚证/出生证/领养证的复印件

签证费用：480 元（单次入境）

Number of entry

Single

Validity of Visa

Single 3 months

All applications are subject to approval and the Royal Thai Embassy or Consulate-General may request for an interview or additional documents. Submission of a visa application does not necessarily mean that a visa will be granted. Please also note that the visa fees are non-refundable.

所有申请须经批准，泰国大使馆或泰国总领事馆有权要求进行面试或提交其他文件，提交签证申请并不意味着将获得签证。请注意，签证费用不予退还。